



BATU SHAMDANITE

Fadzilawani Astifar Alias & Norhafizah Ahmad

Pernahkah anda dengar tentang batu Shamdanite? Tahukah anda bahawa batu ini mempunyai banyak khasiatnya? Sumber alam yang berada di sekeliling kita ini mempunyai banyak kegunaanya. Antara yang telah ditemui adalah batu shamdanite.

Batu Shamdanite turut dikenali sebagai batu buih ini sering dijadikan penggunaannya oleh orang-orang kampung sebagai penawar bisa. Bagaimana mahu membezakan batu shamdanite dengan batu biasa. Batu shamdanite ini tidak solid. Batu ini tidak keras (bersifat lembut) dimana permukaannya berlubang-lubang. Jika direndam batu ini, ia akan mengeluarkan buih. Airnya berkapur dan menyerap air. Kebiasaannya batu ini berwarna hitam, putih susu, coklat atau hitam berbelang putih.

KHASIAT BATU SHAMDANITE (BATU BUIH)



Kredit gambar dari page Facebook Batu Shamdanite

Masalah yang dihadapi	Cara Penggunaanya
Patukan Ular	Ambil batu ini dan letakkan pada tempat patukan ular tersebut dan biarkan sehingga is jatuh sendiri. Ia akan melekat pada patukan. Selepas menggunakan batu tersebut, masukkan batu ke dalam air kelapa selama satu hari untuk buang bisa dalam batu.
Panas Badan	Rendamkan batu shamdanite ke dalam bekas. Biarkan selama 30 minit lalu ambil air ini dan sapukan pada bahagian perut, kepala dan di

	sepanjang tulang belakang. Lakukan sekerap yang mungkin.
Masalah Mata	Rendamkan batu shamdanite dalam satu cawan air dan biarkan selama 15 minit. Selepas itu ambil air dan titikkan air tersebut ke dalam mata. Lakukan dua kali sehari.
Radang Sendi	Rendam batu shamdanite sehari semalam. Pada malamnya dibiarkan batu itu dalam bekas air dan pada keesokan harinya selepas subuh air tersebut digunakan untuk mandi dan disapukan pada bahagian sendi yang sakit.
Penyakit kulit	Taburkan serbuk batu shamdanite pada tempat sakit dua kali sehari sehingga sembuh.

Semoga memberi manfaat untuk kita semua. Batu shamdanite ini cuma sebagai ikhtiar untuk menyembuhkan sesuatu penyakit tetapi yang menyembuhkan ialah Tuhan Yang Maha Menyembuhkan.

